
Referat af generalforsamling på Gjerrild-Bønnerup
Friskole torsdag d. 21/4-2022

Deltagende 27.

Dagsorden

1: Valg af dirigent.
Bestyrelsen har indstillet Tommy Glinvad, der herved vælges.
Tommy konstaterer at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt. Der er sendt indkaldelse ud
d. 28/3-2022.

2: Bestyrelsen aflægger beretning.

Se bilag 1.

3: Den reviderede årsrapport forelægges til orientering, samt orientering om
indeværende års budget.

Vores revisor Heidi Svane gennemgår årsrapport 2021.

Se bilag 2.

Der er ingen forbehold eller fremhævelser i årsrapporten.
Rapporten viser et underskud på 381.291,00. Den primære årsag er et fald i elevtallet, i
forhold til det  budgetterede tal. Bestyrelsen har tilpasset medarbejderstaben som en
konsekvens heraf med et ønske om at udvise rettidig omhu.

Orientering om budget tages sammen med skolelederens beretning.

4: Skolelederen aflægger beretning.

Se bilag 3.

5: Tilsynsførende aflægger så vidt muligt beretning.

Dorte Rugaard har ikke haft mulighed for at deltage. Hendes beretning skal være færdig i
løbet af maj måned, hvorefter den vil være at finde på skolens hjemmeside.

6: Valg af bestyrelsesmedlemmer i forældrekredsen.

På valg er:

V. referent Lisa Klemmensen



*Jens Bachmann - modtager ikke genvalg
* Søren Kejser - modtager genvalg
* Thomas Christensen - modtager genvalg

6b: Valg af bestyrelsesmedlemmer i skolekredsen.

Opstillede kandidater:

Søren Kejser:

Søren stiller op som eneste kandidat for skolekredsen. Søren bliver valgt.

6b: Valg af bestyrelsesmedlemmer i forældrekredsen

Opstiller
Thomas Christensen:
Kasper Sørensen
Hanne Rasmussen
Taya Smith

Valgt ved afstemning:

Thomas Christensen og Kasper Sørensen  er valgt til bestyrelsen.

7: valg af suppleanter i henholdsvis forældrekreds og skolekreds.

Der skal vælges 3 suppleanter idet Caroline vælger at træde ud af bestyrelsen pga.
personlige årsager.

Opstiller
Hanne Rasmussen
Taya Smith
Anders Enggard
Jens Bachmann

Valgt ved afstemning:

1. suppleant: Hanne Rasmussen
2. suppleant: Jens
3. suppleant: Taya Smith

8. Indkomne forslag

Der er ikke indkommet forslag.

V. referent Lisa Klemmensen



9: Evt.

Ulrik: Venneforeningen har meldt sig ind i OK benzin.
Du kan pr. 01.05.2022 vælge at støtte venneforeningen hvis du tanker med OK kort eller
appen. STOR opfordring fra foreningen til at vælge dette. Det støtter med penge til jeres
børn til aktiviteter og legeredskaber.

Henrik Bennetzen  opfordrer til et tæt samarbejde med GBIF i forhold til aktivitetet, brug af
lokaler mv.

V. referent Lisa Klemmensen


